
Van: Gerrie Elfrink  
Verzonden: maandag 19 november 2018  
Onderwerp: Agenderingsverzoek SP over politie-sterkte Arnhem 

  

Geachte  griffier, 

  

Wij verzoeken u de raadsbrief ‘politie-sterkte’, die wij afgelopen woensdag hebben mogen 

ontvangen, zo spoedig mogelijk te agenderen voor bespreking met de portefeuillehouder.  

  

https://api1.ibabs.eu/publicdownload.aspx?site=Arnhem&id=b0ce4364-ea42-425b-af47-

52c572877e62 

  

Wij willen indringend met de portefeuillehouder van gedachten wisselen over het feit dat de 

portefeuillehouder kennelijk toestaat dat Arnhem in de basisteams in 13 agenten aan 

capaciteit laat lopen, terwijl Arnhem daar volgens het model wel recht op heeft en we 

daadwerkelijk elke agent op straat keihard nodig hebben.  

  

Alvast dank.  

  

Hartelijke groet, 

  

Gerrie Elfrink 

namens de SP fractie  

gemeenteraad Arnhem 
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